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Protokoll til styremøte turngruppa, Røros Idrettslag 
 

Møtenummer:5/2024 

Dato: 15.10.2024  

Kl: 18.00- 20.30 

Sted: Dansesalen, Verket 

 

 

Til stede: Sam Eidsheim, Sverre Hovind, Ragnhild Trønnes, Andreas G. Bergh, Bård 

Sandtrø, Gunhild Bellsli og Aina Stai Lien.  

 

Frafall: - 

 

 

Sakliste 

 

1. Godkjenne protokoll 

2. Årshjul 

3. Datoer for styremøter høsten 2024 

4. Juleshow og vårshow- datoer 

5. Dugnad  

a. Hva gjør vi sesongen 24/25 

b. Status tennbriketter, dugnad 23/24 

6. Trenere 

a. Trenersituasjonen sesongen 24/25 

b. Lønnsøkning trenere 

c. Lagleder 

7. Utstyr og fasiliteter 

a. Status innkjøp utstyr 

b. Grop i Verket 

c. Halleie + Avtale med Verket om leie/bruk/ av utstyr: utkast avtale med Verket  

d. Premieskap 

8. Økonomi 

a. Orientering regnskap per mai 2024 

b. Fakturering 

c. Orientering rutiner for betaling ved deltagelse stevner 

d. Purring tennbriketter 

e. RIL sin disponering av treningsavgift 

f. Timer kjøregodtgjørelse til trener(e)  

g. Plan innkjøp tumbling og annet utstyr 

9. Eventuelt 
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Referat 

 

 

1. Godkjenne protokoll 

 

Enstemmig godkjent 

 

2. Årshjul 

Må være en endring, blant annet flere ressurspersoner inn. Vi ser på dette på neste 

styremøte. Alle dokumenter ligger nå hos Sverre. Ragnhild oppretter google disc til 

neste møte.  

 

3. Dato for styremøter høsten 2024 

Oktober: 15.10.2024 

November: mandag 11. november kl 18, inviter med foreldreutvalget for organisering 

av juleshow 

Desember: tirsdag 3. desember, kl 18; forberedelse juleshow 

 

4. Juleshow og vårshow- datoer 

Dato juleshow: torsdag 12. desember.  

Kjører samme opplegg som i fjor. Tar med gymlek. Engasjerer foreldreutvalget. 

Andreas er konferansier.  

Dato vårshow: torsdag 10. april 

 

5. Dugnad  

a. Hva gjør vi sesongen 24/25 

Vi går for skrapelodd gjennom Spond. Det er mye mindre jobb, lite 

organisering, ikke noe purring, returnering mm. Vi må gå ut med info om at 

dette er den eneste dugnaden, og at vi avhenger av at medlemmene gjør en god 

jobb her. Vi tar opp dette på neste styremøte. Det er budsjettert med en inntekt 

på 115 000 på salgsdugnad høst (eks juleshow). (Rettelse: netto inntekt på 

salgsdugnad er ca 70-80 000).  

b. Status tennbriketter. Det mangler noen innbetalinger/retur av bokser.  

Gunnhild sender en oppdatert liste til Sverre. Sverre følger opp.  

 

6. Trenere 

a. Trenersituasjonen sesongen 24/25 

Tar veldig mye tid. Bør være to.  

Mangla både hovedtrenere og hjelpetrenere for sesongen (9 stk).  

Har fått to fra vgs til å ta tre treninger i uka. Om vi klarer å beholde disse, for 

eksempel gjennom god lønn, så har vi trenere mange år fremover.  

b. Lønnsøkning trenere 

Dagens sats for trenere: 150 kr/t før sikringskurs.. Foreldre får ikke betalt, de 

stiller på dugnad. Alle får i tillegg klær. 

Endring: utfordrende å finne en rettferdig sats som tar høyde for alder, 

ansiennitet og ansvar. Forslag på en makssats på 150 kroner før sikringsskurs. 

De to jentene som i høst kommer inn som hjelpetrenere uten sikringskurs, får 

150, da de redder trenerkabalen.  
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Vi har budsjettert med 65 000 på utgifter til trenere. Foreslått lønnsøkning vil 

gir en økt utgift på ca 30 000 på helårsbasis.  Vi har en økt medlemsmasse i år, 

og dermed økte inntekt på treningsavgifter. Budsjett 2024 justeres med 

+15 000 på lønn og +15 000 på treningsavgifter. Medlemslistene er 

oppdaterte. Sverre sjekker MinIdrett for info på hvem som har meldt seg 

på der vs. Spondgruppa.  

 

 

  Alternativ   
  per trening sum 
Gymlek- foreldrestyrt 75 6750 
2. trinn - foreldrestyrt 100 9000 
3. trinn - foreldrestyrt 125 7500 
Mix- Christer 150 18000 
Rekrutt - Karoline 150 5700 
  175 6650 
  200 15200 
Konkurranse - Karoline 175 6650 
  250 19000 
    94450 

 

 

c. Lagledere 

Foreldreutvalget er satt på saken, venter på avklaring for rekruttlaget.   

Konkurranse: Monica 

Rekrutt:? Mangler 

d. Vi har fakturert 90.000 for treningsavgift andre halvår (mars 2024). Men det er 

bare innbetalt 55.000. Sam og Gunhild må ta eget møte på dette, og gå 

gjennom listene på. Vi mangler fortsatt utsending av faktura for vårparten 

2024. Gunhild har avtalt møte med Anette Furunes (styreleder) om 

Klubbadmin og tilgang til fakturering, onsdag 16.10.2024. 

 

7. Utstyr og fasiliteter 

a. Status innkjøp utstyr 

Alt er kommet og er på plass. Vi har en airtrack til premie vårshow.  

b. Grop 

Dette har tidligere vært undersøkt. Kostnad blir 1-1,5 millioner. Ble lagt på is 

til fordel for annet utstyr. Kan være en ide å følge opp ifm etablering av 

badeanlegg.  

c. Halleie +Avtale med Verket om leie/bruk/ av utstyr:  

Andreas setter opp utkast til møte med Verket/ hva vi ønsker å ta opp. 

Andreas, Gunnhild og Sverre avtaler et møte med Verket.  

d. Premieskap 

Det er ok å henge opp et premieskap i gangen her. Men Verket ønsker 

befaring først. Vi foreslår glasskap over kjøkkenluke i 1. etasje  Bård sjekker 

antall premier og pris på skap.  

 

8. Økonomi 

a. Orientering regnskap per mai 2024 
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Status økonomi er per nå uklar pga treningsavgifer fro2. halvår 2023 er 

uavklart, og 1. halvår 2024. Uklarhet rundt overføringer fra hovedlaget og 

idrettsrådet.  

b. Fakturering – se 6d 

c. Orientering rutiner for betaling ved deltagelse stevner 

Monica sender over liste med summer på liste på navn. Gunhild dobbelsjekker 

om det faktisk er betalt. Monica skal følge opp videre om manglende 

innbetalinger 2023 og 2024. Gunhild purrer på Monica om dette.  

d. RIL sin disponering av treningsavgift – det har ikke vært overføring fra 

hovedlaget på mange år. Hovedstyret skulle sette opp et utvalg for å se på 

saken.  

 

9. Eventuelt – ingen saker 

 

 

Avklaring etter møtet: 

Idrettsårdet sier de betaler ut i løpet av de neste ukene og vi skal få en sum så fort som mulig. 

De ber oss også om å søke tilskudd til kursing av trenere så fort som mulig, så Aina sender 

en oversikt til Gunhild på navn og info om kursing av trenere inklusive kostnader. Gunhild 

sender en søknad til idrettsrådet.  

 

 

Neste møte 11 november 2024 

Kall inn foreldreutvalget 

• Status tennbriketter 

• Status medlemskontingent/fakturering 

• Spond dugnad – tidspunkt og ino 

• Møte med Verket; redusert halleie, eller inntekter fra bruk 

• Plan for innkjøp tumbling og annet utstyr 

• Ansvarsfordeling juleshow (premier, innkjøp mm) 

• Instruks lagledere + navn 

• Årshjul- oppdatering og gjennomgang 

 

 

 

 

 

 

 


